

Referat fra årsmøtet i Stjørdal Hang- og Paragliderklubb 02.03.2018

Åpning av årsmøtet

1. Godkjenning av møteinnkallelse

- Godkjent

2. Godkjenning av de fremmøtte representanter

- Godkjent

3. Valg av møteleder og referent

- Møteleder: Svein Håvard Fiskvik
- Referent: Kristian Reiten

4. Godkjenning av årsmelding

- Godkjent med kommentarer

5. Godkjenning av revidert regnskap og budsjett

- Revisor påpeker at regnskapet mangler oversikt over Vips-kontoen
- Regnskap godkjent med kommentarer
- Kommentar: Det er ikke fremlagt budsjett siden det nye styret bør få mulighet til å uttale seg.
- Forslag: På første styremøte skal det utarbeides budsjett for 2018. Forslaget sendes ut på høring
- Forslag enstemmig godkjent

6. Fastsettelse av årskontingent

- Forslag: Medlemskontingenten holdes på dagens sats; kr 600,-
- Forslag enstemmig godkjent

7. Behandling av styrets forslag

1. ARRANGEMENTKOMITE

Som et ledd i å opprettholde engasjement i klubben og samtidig redusere belastningen på styret skal styret delegerere ansvaret for å arrangere klubbturner, festivaler, arrangementer og likende. Ansvaret kan delegeres til en komité bestående av én eller flere personer.

- Forslaget enstemmig godkjent

2. SØR-ØST-STARTEN

På tidlig 80-tallet ble det bygget en hangglider-rampe på sydspissen av toppen av Forbordfjellet. Denne har for lengst utspilt sin rolle og klubben har et ansvar for å rydde og fjerne restene av rampa. Rampa må fjernes, hvilket åpner en mulighet for å etablere en naturstart mot sør-øst.

Sør-øst er en av de dominerende vindretningene i Trøndelag og det er en kjensgjerning at vi har svært få startmuligheter på denne vindretningen. Området som rampa ligger i egner seg godt for start mot sør-øst på rolige dager og kan være et stort løft for klubben. Etablering av en sør-øst start vil også svære positivt med hensyn på kursing.

Styret har allerede etablert en dialog med Statskog om å se på mulighetene for å fylle området med grus og etablere en «gressmatte».

På nåværende tidspunkt er det vanskelig å si noe om hvor mye fyllmasse som skal til for å lage en god start, men det foreslås at årsmøtet bevilger kr 25.000,- til dette formålet.

- Forslaget trekkes og erstattes med følgende:

Klubben setter av kr 5.000,- på budsjettet i 2018 til å rydde opp i gammel rampe.

- Forslag enstemmig godkjent

3. NY SKOLESJEF OG FAGLIG LEDER

Både Kaare og Lars Tore har orientert styret om at de ønsker å fratru sine verv som Skolesjef og Faglig leder i klubben. Ingen av disse vervene er tidsbegrensede og således valgbare. Skolesjef utpekes normalt av årsmøtet/styret mens Faglig leder utpekes av Fagsjefen HP/NLF. Styret foreslår å utpeke Erik Veie Rossvold til Skolesjef og samtidig fremme en innstilling til Fagsjef HP/NLF om at Erik også overtar rollen som Faglig leder i klubben.

- Forslaget enstemmig godkjent

4. Behandling av innkomne forslag

1. FISKVIKA

Fremmet av Anton Chruickshank

Hei. Jeg ønsker at dere tar opp fiskvika på årsmøtet. Det ble diskutert om det skulle taes en ny runde for å få til avtale i fiskvika. Jeg hadde satt pris på om styret tok opp dette :)

Kan dere sjekke opp om vi eventuelt får fly "wagga" i fiskvika, altså svært lav høyde. type under 50moh.

Jeg brukte groundhandle mye der, og det er også mulig å sveve svært nært terrenget over plena. brukte kjøre touch n go på hjerdet. Dette hadde vært gøy å få gjøre mer, og krever særdeles liten høyde. Det er ut over trærne, bygge 10 meter, så tilbake over jordet. Vil nok være ca 10-20 meter over bakken på det høyeste.

- Kontraforslag: Styret foreslår at vi avventer ett år til før klubben engasjerer seg i Fiskvika. Hensikten er å la tiden lege de sår som har oppstadd som følge av ulovlig flyging i Fiskvika.
- Kontraforslaget enstemmig godkjent

2. TRØNGERCUP

Fremmet av Christoffer Strand

Som medlem av arrangementskomiteen for Trøndercup 2018 ønskes det herved å søke om midler til premiering igjennom SHPGK.

Vi ønsker og håper på følgende:

Premie for 1,2,3 plass, beste PP3 og Kvinnelige utøver. Kvinnelige utøver bør være på lik linje med førsteplass. Men styret står selv fritt til å bestemme andel. Forslag kan eksempelvis være at en eller flere av premiene er gratis årskort for kjøring opp Forbord.

Da del av cup også foregår på rye, ser vi det naturlig å spørre Trondheim om å bidra.

Beløp: kr 1000,-

- Kommentarer: Styret ønsker initiativet hjertelig velkommen og stiller seg svært positive til Trøndercup. Styret påpeker også at Trøndelag virkelig er satt på kartet i det siste og oppfordrer arrangementskomiteen til å kontakte leverandører/forhandler av HG/PG til å bidra med flere premier
- Forslaget enstemmig godkjent

3. STOKKVOLA BOOGIE

Fremmet av Christoffer Strand

Ønsker å avholde "Stokkvola Boogie" og at det bistås i form av en minikomité hvor dagen planlegges. Jeg kan selv stå som leder for dette, men bistand ønskes. Vil bla. Være behov for egnet kjøretøy til skyss og frakting.

Det stilles ønske om at utgifter dekkes, om nok interesse selvfølgelig.

Beløp: kr 2000,-

- Kommentarer: Styret ønsker initiativet velkommen og tilbyr at klubben bidrar som garantist for at arrangementet
- Forslaget enstemmig godkjent med kommentarer

4. REKRUTTERING TIL HG/PG-MILJØET

Fremmet av Erling Hvidtsten:

Jeg mener det bør rekrutteres og jeg mener man bør gjøre dette på en slik måte at det blir mest mulig avslutta for pengene, dvs som mål at det blir minst mulig arbeide på instruktører og flest mulig HP-piloter som fortsetter å fly.

Får å få til dette, må det til litt planlegging, fordeling av oppgaver og ikke minst god markedsføring som ikke starter 1mnd før kurset, men som er der kontinuerlig.

Dette vil føre til en større "søkermasse" og man kan i større grad "sile" deltagere slik at de som fortsetter på kurs er i stor grad selvstendige og aktive deltakere som kan bidra i stor grad på kurset, men også pådrivere etter kurset.

Hvis ønskelig kan jeg mere "markedsansvarlig" for hg-kurs i tillegg kan jeg bli sendt på et hjelpeinstruktørkurs slik at jeg kan avlaste instruktører.

Mener det skal være mulig å kurse eksempelvis ca. 6-8 personer, men da tre ger vi en vinge til, kanskje i den nedre vektclassen.

- Kontraforslag: Årsmøtet utpeker Erling Hvidtsten markedsføringsansvarlig for HG. I løpet av våren 2018 skal det utarbeides et bilag til klubbens strategiplan for rekruttering. Erling sendes på hjelpeinstruktørkurs og instruktørkurs. Som markedsføringsansvarlig får tilgang til klubbens hjemmesider.
- Kontraforslaget enstemmig godkjent

5. *Valg av styremedlemmer: Leder (1 år), Nestleder (1 år), sekretær (2 år) og varamedlem (2 år)*

- Leder: Svein Håvard Fiskvik
- Nestleder: Lasse Johnsen
- Sekretær: Erland Åmot
- Vara: Kristoffer Strand

- Valgkomiteens forslag enstemmig godkjent

6. *Valg av 2 revisorer (1år) og valgkomité på 2 medlemmer (1år)*

- Revisor: Erik Veie Rossvold
- Revisor: Kaare Kaalvik

- Valgkomite: Kristian Reiten
- Valgkomite: Jo Kolstad

- Forslaget enstemmig godkjent

7. *Utdeling av premier for 2017*

- Cross Country, herrer (Vandrepokal og vinflaske)

Lars Tore Strand,
Distanse: 169 km, fra Bismo til Lillehammer, xx.2017

- Cross Country, kvinner (Vandrepokal og vinflaske)
Mariann Gravråk,
Distanse: 40? km, fra xx til xx, xx.2017

- Poeng cup'en (Vandrepokal og vinflaske)

Lasse Johnsen
Poeng: Utklassing

Fremmøtte medlemmer:

Jo Kolstad,

Svein Håvard Fiskvik

Kristian Reiten

Frode Aasheim

Vidar Wahlberg

Hugo Taskila

Andreas Holmner

Lars Tore Strand

Lasse Johnsen

Christoffer Strand

Bjori

Lars Gjelten

Erik Veie Rossvold

Erling Hvidsten

Dag Steinar Johansen

Ola Jektvollen

Referent: Kristian Reiten



Møteleder: Svein Håvard Fiskvik

Godkjenning av referat:

Navn

Navn